



Protokoll styrelsemöte S13 2014-05-06

Närvaro: Alen Lulic Propagandamästare tillika Sekreterare
Josefin Karlsson Ordförande
Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande
Fredrik Åkerberg Källarmästare
Joacim Åström Överphös
Louise Hauzenberger Skattmästare
Astri Magnussen Sexmästare fr.o.m. §13

Adjungerade Carolina Sartorius
Jashar Vahid fr.o.m. §8
Carl Nilsson Nyman
Mattias Eklund

- §1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan 12.08.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Jashar Vahid
 - Carolina Sartorius
 - Carl Nilsson Nyman
 - Mattias Eklund
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande ändringar:
- §13.1 Gyllene pekpinne.
 - §13.2 Dag ett.
 - §13.3 Protokoll under nollningen.
 - §13.4 Ordensband.
 - §12 Tack togs bort.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll S02, S03, S04, S05, S06, S07, S08.
- §6 Information från kåren Inget informerades från kåren.
- §7 Information från PLD && PLC Inget informerades från PLD && PLC.



§8 Beslutsuppföljning Jashar Vahid kom in i lokalen och adjungerades.

Inget att rapportera.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Alen L.	Mästerimärken	S06 2012	S14 2014
Josefin K.	Reunion	S10 2014	S10 2015
Fredrik Å. & David L.	Din Mamma	S05 2014	S14 2014
Fredrik Å.	Walkie-Talkie	S13 2014	S14 2014
Josefin K.	Beslutshantering	S13 2014	S20 2014

§9 Utskottsrapporter Louise H. föreslår att styrelsen fixar ett sätt att smidigt förvara motioner och andra viktiga dokument.

Mötet **beslöt** att lägga till punkten "Buslutshantering" till beslutsuppföljningen och att denna ska rapporteras på S20.

§10 Ekonomisk status Louise Hauzenberger meddelade att vi har okej med pengar.

§11 Val av funktionärer

Näringsliv
Alumnigrupsmedlem Jens Elofsson (ic09je3).
Alumnigrupsmedlem Niklas Welander (dt09nw2).

Programmästeriet
Peppare Elise Eborn (ast13eeb).
Peppare Max Lindblom (dat13mli).
Peppare Hanne Heingård (geo13hhe).
Peppare Johnny Hoang (dat12jho).
Peppare Reed William Ding (dat13rdi).

§13 Microvägg Josefin K. informerar att E-sektionen inte vill städa microväggen och undrar om vi vill göra det mot något i gengäld.

Mötet tycker detta är en bra idé.

Astri Magnussen kom in i lokalen.

§13.1 Gyllene pekpinnen Joacim Å. undrar varför gyllene pekpinnen delas ut på nolle-gasquen.

Alexander T. svarar att det är den mest hedrande och den största sittningen vi har.

"Det är som att ta på sig balklänning när man ska gå och bada för att bikinin inte passar" säger han.

Joacim Å. tycker att det blir lite ont om tid och att det inte passar in på sittningen då det oftast är föreläsare från de högre årskurs-



erna som vinner.

Louise H. håller med men tillägger att det i nuläget inte finns ett bra alternativ.

Mattias E. menar att ceremonin inte tar mer än ett par minuter.

Astri M. svarar att det ändå är värdefull tid.

Joacim Å. sammanfattar att styrelsen kanske ska annordna en annan gasque under våren där priset kan delas ut.

§13.2 Dag ett

Joacim Å. undrar om styrelsen vill att pepparna ska ha hand om styrelseträffen med nollan eller om vi vill göra det.

Josefin K. tycker att styrelsen kan ta hand om det och att vi tar upp det igen under ett annat möte.

Mötet tyckte om denna idé.

§13.3 Protokoll under nollningen

Joacim Å. vill att styrelsen ska se till att protokollen inte är tillgängliga för nollan under nollningen.

Josefin K. tycker att han ska prata med den föregående staben och fråga hur de löste det.

§13.4 Ordensband

Carl N. visade upp sin nya design på sektionens ordensband.

Mötet **beslöt** att godkänna förslaget.

§14 Övrigt

- Carl N. tycker att man borde skriva till en notis i kallelserna där man kort förklarar vad punkterna handlar om.

Josefin K. svarar att det är en bra idé och att det ska fixas.

- Fredrik Å. tycker att sektionen behöver köpa in walkie-talkies.

Mötet håller med.

Mötet **beslöt** att lägga till punkten "Walkie-Talkie" till beslutsuppföljningen och att denna ska rapporteras på S14.

- Joacim Å. uppmanar källarmästeriet till att laga partywagon.

Fredrik Å. svarar att det ska göras.

§15 Meddelanden

- Mattias E. informerar att alumnimiddagen gick jättebra och upplyste att de fått in ungefär 6200 kronor från biljettförsäljningen. Han räknar på ungefär 10000 kronor till sektionen.

Louise H. föreslår att lägga en del av vinsten till att sänka biljettpriset för studenter eller att åtminstone tala med styrelsen om en plan för pengarna.

- Carl N. meddelar att anmälningen för jublet nu är uppe och



han uppmanar mötesdeltagarna att sprida ordet.

- Josefin K. meddelar att VTM extra kommer att vara den 21 maj.
- Joacim Å. meddelar att anmälan till L.I.G.G. är öppen och att det är flyttat till onsdagen vecka noll.
- Alexander T. meddelar att kursanmälan har öppnat.

§16 OFMA

Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan 12:52.

Mötessekreterare

Justeras

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Josefin Karlsson
Ordförande